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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2020/21:3268 En översyn av flyttskatten

En av anledningarna till att det saknas billigare bostäder för ungdomar, 
studenter och småbarnsföräldrar är att de som i dag bor i äldre lägenheter och 
äldre bostäder med lägre hyra ofta inte har råd att byta bostad på grund av våra 
skatteregler. Ofta handlar det om äldre människor med ganska låga inkomster 
som inser att försäljning av ett hus och flytt till en mindre men bättre anpassad 
lägenhet skulle ge en högre bostadskostnad. Därför behöver regeringen 
omgående utreda och se över flyttskatterna så att de som vill köpa sig en ny 
bostad också kan klara av det ekonomiskt utan att betala en massa skatter som 
omöjliggör flytten. Flyttskatten minskar rörligheten på bostadsmarknaden.

Med anledning av detta vill jag fråga finansminister Magdalena Andersson:

 

Avser ministern att se över flyttskatten för att öka rörligheten på 
bostadsmarknaden?

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2021-06-17
Besvaras senast
2021-07-01


